
Onze burgemeester Sophie De Wit mag zich opmaken voor 
een 4e legislatuur als Kamerlid! Liefst 20.674 mensen uit de 
provincie Antwerpen gaven Sophie het vertrouwen. 1.434 van 
die voorkeurstemmen kwamen uit de gemeente Aartselaar. 
De federale Kamerlijst, die door Bart De Wever en Sophie De 
Wit werd getrokken, kreeg van 41,1% van de Aartselarenaren 
het vertrouwen. Een resultaat waar we ieder van jullie zeer 
dankbaar voor zijn!

De N-VA won op 9 juni de nationale verkiezingen. Dankzij 
een fantastische campagne van voorzitter Bart De Wever 
bleken de voorafgaande peilingen foutief. De N-VA blijft op 
Vlaams en federaal niveau de grootste partij van het land! Het 
initiatiefrecht voor de Vlaamse en federale regering ligt nu bij 
de N-VA. De Vlamingen en Aartselarenaren kozen voor een 
ander en beter beleid dan de Vivaldiregering.

De Aartselaarse belangen in Brussel verdedigen
“Ik wil ieder van jullie bedanken voor het vertrouwen”, zegt 
een blije Sophie De Wit. “Met veel plezier wil ik onze  
Aartselaarse belangen in Brussel blijven verdedigen, maar 

ook de stem van de dorpsstraat naar de Wetstraat brengen. 
Komende jaren wil ik me in de Kamer hoofdzakelijk focussen 
op Justitie en meer rechten voor slachtoffers. De onderzoeks-
commissie Seksueel Misbruik, waarvan ik voorzitter was, 
heeft meer dan honderd aanbevelingen geschreven. Die wil ik 
nu omzetten in wetgeving en in de praktijk.

Maar de verkiezingsuitslag geeft ons ook veel moed voor de 
gemeenteraadsverkiezingen van oktober! We maken weldra 
onze volledige lijst bekend en leggen de laatste hand aan een 
sterke toekomstvisie voor Aartselaar. We hopen met de N-VA 
in oktober opnieuw het vertrouwen van de vele  
Aartselarenaren te mogen krijgen. We scoren bij de  
allerlaagste gemeentebelastingen in Vlaanderen, halveerden de 
schuldgraad en deden toch heel wat belangrijke investeringen. 
Denk aan het nieuwe zwembad, de nieuwe kleuterschool en 
talrijke vernieuwde fiets- en voetpaden. Kortom, we voeren 
een beleid dat mensen van hun gemeentebestuur verwachten. 
Wie tevreden is over dat beleid, heeft in oktober een duidelijke 
keuze: het voltallige schepencollege presenteert zich op onze 
N-VA-lijst.” 

Meer dan 4 op 10 Aartselarenaren gaven  
de N-VA het vertrouwen: bedankt!

Bart De Wever bij de delegatie van N-VA Aartselaar op verkiezingsavond
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Sophie De Wit mocht bij ATV toelichting geven over de  
verkiezingsoverwinning van de N-VA



Ann Geens en Chantal Pin Gomez vervoegen  
het team van N-VA Aartselaar
Met Ann Geens en Chantal Pin Gomez heeft N-VA Aartselaar haar twee laatste versterkingen voor de gemeenteraads-
verkiezingen beet. Op 25 juni legt het bestuur van N-VA Aartselaar de volledige kieslijst voor aan de leden ter goedkeuring. “Met 
Ann en Chantal hebben we nog twee straffe dames aan onze ploeg kunnen toevoegen. We gaan een zeer sterke en kwaliteitsvolle 
lijst aan de Aartselarenaar kunnen voorstellen”, zegt een gemotiveerde burgemeester en lijsttrekker Sophie De Wit.

Postbode Ann Geens
Ann Geens (53 jaar) is een bekend gezicht in Aartselaar. Al 34 jaar is ze postbode in Aartselaar en komt ze  
dus in contact met heel wat mensen. Dat Ann een harde werkster is, bewijst ze ook regelmatig met haar werk  
in de catering of in de horeca. In haar vrije tijd is Ann onder meer actief in het Aartselaarse carnavalsleven. Ann  
woont in de F. Sheidlaan met haar partner Ronny en is mama van 5 kinderen: Stefanie, Jordi, Jamie, Renco en Mathis.

“Ik ben al lang lid van N-VA Aartselaar omdat ik vind dat ze een sterk beleid voeren voor onze gemeente.  
Bij de vorige lokale verkiezingen was ik nog sympathisant, maar het kriebelde deze keer wel om me nu ook  
actief te engageren. Ik kom veel en graag onder de mensen, zowel door mijn job als in mijn vrije tijd. De  
bezorgdheden die ik daar soms hoor wil ik omzetten in een nog beter gemeentelijk beleid”, zegt Ann.

Juriste en HR-manager Chantal Pin Gomez
Chantal Pin Gomez (49 jaar) woont samen met haar man Geert en twee kinderen Elena en Mathias sinds 
2009 in de Ysselaarlaan. Chantal wordt zo de vertegenwoordigster van wijk Ysselaar op de lijst van N-VA 
Aartselaar. Chantal is juriste van opleiding en werkzaam als HR-manager. In haar vrije tijd doet Chantal 
aan amateurtheater.

“Ik heb steeds meegekregen dat hard werken loont en heb daarom mijn diploma als juriste gehaald en 
nog een bijkomend jaar HR. Ik ben niet de grote tafelspringer, maar wil me heel graag inzetten voor onze 
gemeente. Ook al is onze wijk dan wel niet de grootste, vind ik het toch belangrijk dat ze een stem heeft 
op het gemeentehuis. Daarnaast wil ik me ook inzetten om zij die het wat moeilijker hebben een hart 
onder de riem te steken. Tot slot wil ik graag samen met dit team verder bouwen aan onze fantastische 
gemeente zodat we klaar zijn om de toekomstige uitdagingen aan te gaan”, zegt Chantal.

Volledige lijst eind juni bekend
Burgemeester en lijsttrekker Sophie De Wit is zeer tevreden over de komst van Ann Geens en Chantal Pin Gomez. “Met Ann en 
Chantal hebben we onze laatste twee versterkingen voor onze lijst. Het doet me een groot plezier dat het twee sterke  
kandidaten zijn met een hart voor Aartselaar. Ons bestuur legt nu de laatste hand aan onze kieslijst. Op 25 juni leggen we die voor 
aan onze leden en hebben zij het laatste woord. Vast staat al wel dat het een zeer sterke lijst wordt! Het is al lang geleden dat een 
voltallig schepencollege zich in Aartselaar op één en dezelfde lijst aan de kiezer voorstelde. Bovendien blijft ook quasi de volledige 
fractie zich op de lijst engageren, aangevuld met een enkele zeer sterke en gemotiveerde nieuwkomers. Meer daarover dus eind juni.”

De zomerreceptie van N-VA Aartselaar midden juni was een groot succes

Chantal Pin Gomez werd op de zomerreceptie van N-VA Aartselaar  
aan de leden en sympathisanten voorgesteld

aartselaar@n-va.be
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In oktober trekken we met z’n allen weer naar de stembus. 
Het zijn dan gemeenteraadsverkiezingen.  
De voorbije zes jaar hebben onze N-VA-mandatarissen 
ontzettend hard gewerkt om van Aartselaar een nog  
aangenamere gemeente te maken. In deze en het  
volgende huis-aan-huisblad blikken we dan  
ook graag terug op onze verwezenlijkingen.  
Vandaag blikken we terug op de  
belangrijkste verwezenlijkingen van schepen  
Bart Lambrecht, die heel wat veranderingen  
bracht in zijn bevoegdheden Mobiliteit,  
Openbare Werken, Sport en  
Dierenwelzijn.  
Volgende keer doen we een  
laatste terugblik, dan  
over de bevoegdheden  
van schepen Hans Cops. 

Bart De Hertogh  
voorzitter N-VA Aartselaar

Verkeersveilige  
schoolomgevingen

Voor schepen van Mobiliteit en Verkeersveiligheid Bart 
Lambrecht zijn veilige schoolomgevingen een prioriteit. Vo-
rige legislatuur werd al een succesvolle circulatie rond Cade 
en De Wonderpluim ingevoerd. Met ook enkelrichtingen in 
stukken Hoevelei en G. Gezellestraat werd die schoolomge-
ving nog duidelijker.

Aan De Blokkendoos voerde Bart Lambrecht een school-
straat in. Voortaan geen chaos van auto’s meer aan de 
schoolpoort bij de start en het einde van de school.

De routes naar school werden veiliger. Daar bleek ook nood 
aan volgens een ruime bevraging bij ouders en leerlingen 
tijdens de opmaak van schoolvervoersplannen. Fietsende 
schoolkinderen hebben voortaan voorrang op het kruispunt 
van Lindelei en L. Gilliotlaan met Kapellestraat. Fietsstraten 
maken de route naar school aantrekkelijker.

Betere halteaccommodatie  
voor de bussen
Aan het kruispunt Reetsesteenweg met Pierstraat, de ‘Bonte 
Koe’, kwam een nieuwe eindhalte voor buslijn 180.  
Bovendien verschenen er talrijke nieuwe en moderne  
bushaltes in het straatbeeld, zodat reizigers niet in de regen 
of kou moeten wachten. “We hebben bovendien zonet al 
onze haltes laten screenen op toegankelijkheid. Daar is nu 
een concrete actielijst uit voort gekomen waarmee we aan de 
slag kunnen”, zegt schepen Bart Lambrecht.

Schepen Bart Lambrecht in de schoolstraat aan basisschool De Blokkendoos

Gemeenteraadslid Paula De Leeuw – zelf in een rolstoel – overtuigde de  
volledige gemeenteraad om onze bushaltes te laten screenen  
op toegankelijkheid

Minder conflicten aan verkeers-
lichtgeleide kruispunten
De drie gemeentelijke kruispunten met verkeerslichten  
werden allemaal conflictvrij gemaakt. Aan het kruispunt van 
Dijkstraat en Baron van Ertbornstraat met  
Kontichsesteenweg werd succesvol vierkant groen  
ingevoerd. Op andere kruispunten of locaties kunnen  
fietsers en voetgangers veilig oversteken met een drukknop.

In 2019 voerde het Agentschap Wegen en Verkeer een  
desastreuze lichtenregeling op de A12-kruispunten in. Op 
vraag van ons gemeentebestuur werd dat herzien. Sindsdien 
zijn er ook minder conflicten en heerst er minder chaos. Een 
derde opstelstrook aan elk A12-kruispunt zorgde terug voor 
een betere doorstroming.

www.n-va.be/aartselaar
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Een toekomstvisie voor  
de A12 in Aartselaar

Zo zou de A12 er in de toekomst in Aartselaar gaan uitzien

Doortrekking expresweg N171 komt 
steeds dichterbij
Een ander dossier waarop Aartselaar al lang wacht is de door-
trekking van expresweg N171 op Rumsts grondgebied. Ook 
hier werd het milieueffectenrapport vorig jaar afgewerkt. “We 
adviseerden op basis van dat rapport om voor het  
doorstromingsscenario te gaan, met zo weinig mogelijk  
conflicten en zo veel mogelijk bruggen en tunnels. De Vlaamse 
minister is ons daarin gevolgd en laat nu alles in detail  
uittekenen om binnenkort de omgevingsvergunning aan te  
vragen”, legt schepen Bart Lambrecht uit.

Volgens de Vlaamse regering zou de schop in 2026 in de grond 
gaan.

Een veilige 
fietsroute  
van west 
naar oost

Samen met de gemeenten Hemiksem, Edegem, Kontich, 
Lint en de stad Antwerpen werkt Aartselaar aan een nieuwe 
fietsverbinding. Die zou door het noorden van onze gemeente 
lopen en het veer van Hemiksem verbinden met de  
fietsostrades aan het station Kontich-Lint. “Het moet een  
veilige fietsverbinding worden door de natuur, die het  
ontbreken van fietsostrades in onze regio opvangt. Uit 
onderzoek blijkt dat de verbinding veel potentieel heeft. Al 
het voorbereidend werk is de voorbije jaren uitgevoerd en het 
project kreeg recent goedkeuring op de Antwerpse  
vervoerregio. Nu willen we er graag mee aan de slag”, legt 
Bart Lambrecht uit.

Deelmobiliteit via  
elektrische deelfietsen

Op zes verschillende locaties in Aartselaar verschenen  
elektrische deelfietsen van Donkey Republic. Je kan er mee 
naar andere locaties binnen de vervoerregio Antwerpen  
fietsen. “We merken dat het gebruik elk jaar stijgt”, zegt  
Bart Lambrecht.

Op vraag van ons gemeentebestuur liet de Vlaamse overheid een 
uitgebreide studie uitvoeren door Team A12 over de  
toekomst van de A12 in Aartselaar. Daar was een  
participatietraject aan verbonden dat nationaal  
in de prijzen viel.

Het milieueffectenrapport werd eind ’23 afgerond en een scena-
rio met drie korte tunnels kwam er als beste uit voor onze ge-
meente. Dit bevordert niet alleen de doorstroming, maar ook de 
leefbaarheid van alle Aartselaarse wijken. De Vlaamse regering 
volgde dit voorjaar ons advies en laat het nu verder uittekenen.

Voor de effectieve bouw van de tunnels starten, wil het Agent-
schap Wegen en Verkeer nog een fiets- en wandelbrug bouwen 
over de A12 aan het kruispunt Cleydaellaan – Kontichsesteen-
weg. Die brug zal ook als Minder Hinder-maatregel tijdens de 
werken kunnen gebruikt worden.
 

Het gebruik van de elektrische deelfietsen stijgt elk jaar

aartselaar@n-va.be
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Talrijke vernieuwde en  
kwalitatieve fietspaden
De fietsinfrastructuur was aan renovatie toe en schepen van 
Openbare Werken Bart Lambrecht bleef niet bij de pakken 
zitten. Oever, Kleistraat, Baron van Ertbornstraat en  
Kontichsesteenweg kregen allemaal een splinternieuw  
fietspad. Op dit ogenblik werken we aan nieuwe fietspaden in 
de Leugstraat.

Fietsen aantrekkelijker maken lukt ook door de aanleg van 
nieuwe trage wegen. Het Morterpad tussen Kleistraat en L. 
Renslaan was meteen een succes. Weldra openen we naast De 
Reukens ook nog een nieuwe trage weg tussen Halfstraat en 
Oeyvaersbosch.

De Lindelei werd ingericht als een prachtige fietsstraat. Dat 
mag weldra ook in de schoolomgeving van de Carillolei  
verwacht worden, tussen Laar en della Faillelaan. Ten slotte 
zal nog dit jaar de Groeningenlei, de trage weg naast de 
sporthal, volledig heraangelegd worden.

De slechtste voetpaden  
gingen op de schop

Slechte voetpaden zijn een terechte ergernis. Daarom  
maakte schepen Bart Lambrecht deze legislatuur werk van de 
voetpaden waar het meeste klachten over kwamen.  
Lindelei, F. Van den Berghelaan en G. De Smetlaan werden al 
aangepakt, aan Carillolei en Leugstraat zijn we nu bezig.

Daarnaast mochten ook Dr. Cuypersstraat, Nieuwstraat, 
Palmboomstraat, Sint-Leonardusstraat, A. Vermeylenlaan en 
JF Willemslaan nieuwe voetpaden krijgen. In de Baron van 
Ertbornstraat werd ter hoogte van het Solhofpark het smalle 
voetpad vernieuwd en verbreed.

“En daar houdt het niet op. Vooraleer de A12 op de schop 
gaat, willen we nog zo veel mogelijk Aartselaarse straten 
van nieuwe voetpaden, fietspaden of wegenis voorzien. Die 
dossiers worden momenteel allemaal in gang gezet, zodat de 
nieuwe bestuursploeg er meteen mee aan de slag kan. In het 
partijprogramma van N-VA Aartselaar hebben we de ambitie 
om volgende legislatuur in 31 straten de voetpaden aan te 
pakken, in 13 straten nieuwe fietspaden of fietsinfrastructuur 
aan te leggen en in 30 straten de wegenis en/of riolering te 
vernieuwen. Het tempo gaat dus nog omhoog. Onze inwoners 
verwachten nieuwe en moderne straten”, verduidelijkt Bart 
Lambrecht.

Een nieuwe asfaltlaag voor  
diverse straten
Gelukkig hoeft er niet altijd in de grond gewerkt te worden 
en volstaat de renovatie van een asfaltlaag. Dat gebeurde 
de voorbije jaren in Baron van Ertbornstraat, Arkel, Drie 
Bunder, Heiveld, Kamersveld, Kerkeveld, Kleine Grippe, 
Merelveld, Schuurveld en Wouwersveld.

Op dit ogenblik vernieuwen we de betonplaten in Cleydael-
laan en weldra gebeurt hetzelfde in de Reetsesteenweg. N-VA-bestuurslid Johan Lyssens op de nieuwe asfaltlaag in wijk Kleine Grippe

www.n-va.be/aartselaar
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De voorbije jaren werden er heel wat grote rioleringsprojecten 
uitgevoerd. Denk maar aan Kleistraat, Oever, Kontichse-
steenweg, F. Van den Berghelaan, G. De Smetlaan of Lindelei. 
Op dit ogenblik werken we in de Halfstraat, Leugstraat en 
Carillolei. 

“We halen heel wat Vlaamse subsidies binnen voor die grote 
werken. Een gescheiden stelsel is een verplichting van  
Europa en zorgt er voor dat hemelwater en afvalwater  
gescheiden worden afgevoerd. In de Halfstraat leggen we zelfs 
voor het eerst rioleringen aan. Dat brengt onze riolerings-
graad in Aartselaar naar 96%, bij de allerbesten van Vlaan-
deren. Maar we willen nog beter doen, volgende legislatuur 
willen we graag de 100% bereiken”, verklaart een ambitieuze 
Bart Lambrecht.

Bij de huidige rioleringswerken in de Leugstraat worden ook  
grote kokers voor een gescheiden rioleringsstelsel geplaatst

Het zwembad van Aartselaar was hopeloos verouderd en het 
exploitatieverlies steeg tot ruim boven de 500.000 euro verlies 
per jaar. Een kost die onze gemeente helemaal alleen moest 
ophoesten, ondanks dat talrijke buurgemeenten in Aartselaar 
komen zwemmen.

Al van bij de start van zijn mandaat als sportschepen in 2013 
bereidde Bart Lambrecht de toekomst voor. Hij ging op zoek 
naar partners in de Rupelstreek om een nieuw zwembad te 
bouwen, dat de oude zwembaden van Aartselaar en Hemiksem 
moest vervangen. Bart slaagde daar in. Hij kreeg niet alleen 
Hemiksem en Niel mee ‘in het bad’, maar wist het nieuwe 
zwembad ook in Aartselaar te houden. Op de koop toe werd 
meer dan één miljoen euro Vlaamse subsidies binnen gehaald 
voor de bouw.

Zo kreeg Aartselaar met Dok~3 dus een nieuw zwembad dat 
werd uitgerust met de modernste technieken. Dat terwijl  
Aartselaar minder dan 50% van de totaalkost moest betalen. 
De jaarlijkse kosten – die in 2023 beter waren dan alle  
verwachtingen – worden bovendien ook door de drie  
gemeenten gedeeld. Kortom: Aartselaar heeft niet alleen een 
modern nieuw zwembad, het bespaart de Aartselaarse  
belastingsbetaler jaarlijks enkele honderdduizenden euro’s 
tegenover het oude zwembad.

“Maar bovenal hebben we vermeden dat onze regio zonder 
zwemwater valt. De toekomst voor onze scholen, verenigingen 
en gezinnen is zo verzekerd”, besluit een fiere sportschepen 
Bart Lambrecht.

Intergemeentelijk  Intergemeentelijk  
zwembad Dok~3  zwembad Dok~3  
garandeert  garandeert  
zwemwater de  zwemwater de  
komende decenniakomende decennia

Intergemeentelijk  
zwembad Dok~3  
garandeert  
zwemwater de  
komende decennia

Gescheiden rioleringen Gescheiden rioleringen 
in talrijke stratenin talrijke straten
Gescheiden rioleringen 
in talrijke straten

aartselaar@n-va.be
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Het sportcentrum ziet er  
weldra helemaal anders uit!
Een natuurspeeltuin, hondenweide en bufferbekken
De bouw van het nieuwe zwembad zorgde voor heel wat verschuivin-
gen op het sportcentrum. De weide naast Dok~3 werd verworven en de 
speeltuin verhuisde naar daar. Op dit ogenblik wordt er druk gewerkt op 
die weide. Er komt een bufferbekken, hondenweide en indrukwekkende  
natuurspeeltuin.

Integratie van de bloemplukweide
Toen de bloemplukweide in Groenenhoek dreigde te verdwijnen, zorgde 
het gemeentebestuur er voor dat het een nieuw plekje kreeg naast het 
sportcentrum. Door de aanleg van het bufferbekken en nieuwe  
wandelpaden wordt de bloemplukweide binnenkort mee geïntegreerd in 
de sportsite.

Een nieuwe dojo en berging
Onder het oude zwembad zat ook de dojo, de gevechtssporthal. Die  
verhuisde vorig jaar naar de sporthal. De berging die daardoor  
verdween, werd achter de tribune aangebouwd. Tegelijkertijd werden  
de openbare toiletten volledig vernieuwd.

Afbraak van het oude zwembad en uitbreiding van de parking
Het oude zwembad is ondertussen volledig afgebroken. In de plaats 
wordt de parking uitgebreid en de huidige parking vernieuwd.  
Binnenkort kunnen er 220 auto’s terecht, wat nodig is gezien de talrijke 
activiteiten op het sportcentrum. Maar ook extra fietsenstallingen, een 
bushalte en elektrische laadpalen worden meteen mee voorzien.

Verledding van het volledige sportcentrum
Enkele maanden geleden kreeg het volledige sportcentrum, inclusief 
alle buitenterreinen, nieuwe verlichting. De ledverlichting is niet alleen 
efficiënter, ze bespaart ook jaarlijks heel wat geld.

Twee nieuwe sporten in Aartselaar: padel en 3X3-basket
Tennisclub SVAT kreeg een nieuwe concessieovereenkomst van de  
gemeente. Dat opende de deuren voor de club om in eigen beheer  
knappe padelterreinen aan te leggen. 
In de heraanleg van de parking is ook een ruimte voor de Olympische 
sport 3X3-basket voorzien. Dat maakt dat er deze legislatuur dus twee 
nieuwe sporten in Aartselaar worden aangeboden.

Een speelklaar terreintje voor de jongste voetballertjes
Voetbalclub KSV Aartselaar kan voortaan gebruik maken van een klein 
extra terreintje achter de sporthal. Dat werd speelklaar gemaakt en 
voorzien van verlichting. Geen overbodige luxe gezien de populariteit 
van de club.

“Wie al een tijdje niet meer op het sportcentrum is geweest, zal het niet 
meer herkennen”, zegt een fiere sportschepen Bart Lambrecht. “Stil 
staan is achteruit gaan en ons sportcentrum is te lang niet onder handen 
genomen. Vorige legislatuur zijn we dat al beginnen kenteren, met de 
bouw van het populaire Sportzicht als mooiste voorbeeld. Maar deze 
legislatuur hebben we pas echt het Masterplan Sportcentrum in  
sneltempo uitgevoerd. Het was hard werken, maar als je het resultaat 
ziet, is het dat allemaal waard.”

Investeren in sport stopt natuurlijk niet aan het  
sportcentrum. “De basketbalhal had al vele  
jaren last van een lekkend dak. Samen met BBC 
Aartselaar hebben we dat volledig  
vernieuwd en meteen de hal ook van nieuwe  
ledverlichting voorzien”, besluit Bart Lambrecht.

Een nieuw dak  
voor de basketbalhal

www.n-va.be/aartselaar
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De eerste schepen  
van Dierenwelzijn
Naast zijn vele bouwdossiers in Openbare Werken en Sport, 
zorgde schepen Bart Lambrecht voor een  
primeur in onze gemeente. Hij werd  
de eerste schepen met de titel van  
Dierenwelzijn. En ook daar schoot 
Bart meteen in gang. De talrijke 
maatregelen hieronder zorgde 
er voor dat Gaia in de helft 
van deze legislatuur 
Aartselaar beschouwde 
als één van de gemeenten 
die de grootste stappen 
vooruit zette rond 
Dierenwelzijn. We  
kijken benieuwd uit  
naar het eindrapport  
dat weldra verschijnt.

Diervriendelijkere aanpak  
van overlast 
Duiven zorgen in de dorpskern voor overlast. Dankzij de  
duivenpil werd de populatie op diervriendelijke wijze met 
meer dan 50% gereduceerd. Ook de vangst van ratten gebeurt 
voortaan diervriendelijker. Niet langer via vergif, maar wel via 
Smartraps.

Een meldpunt Dierenwelzijn
Beginnen deed Bart met het aanduiden van een ambtenaar 
die specifiek Dierenwelzijn opvolgt. Bovendien kwam er ook 
een duidelijk gemeentelijk meldpunt rond Dierenwelzijn, 
zodat de melding direct bij de juiste persoon toekomt.

Schepen Bart Lambrecht op het dak van het  
gemeentehuis met de bewerkte maïskorrels

Diervriendelijk vuurwerk 
De traditionele vuurwerken in Aartselaar zijn afgeschaft. Heel 
wat dieren moeten dus voortaan geen doodsangsten meer  
uitstaan. In de plaats kwam er op ’t Heiken een  
diervriendelijk vuurwerk met gemeentelijke subsidies.

Project ‘Plusbaasjes’ in Aartselaar
Niet iedereen heeft nog de tijd of de moed om zelf een hond te 
houden. Niet elke hondeneigenaar heeft dan weer overdag tijd 
om met de hond te gaan wandelen. Via het project  
‘Plusbaasjes’ brengen we beiden met elkaar in contact,  
zodat de hond overdag ook kan gaan wandelen en het 
Plusbaasje zijn sociale contacten onderhoudt.

Hondenzwemmen sloot het oude 
Aartselaars zwembad af

Het was een primeur die de nationale media haalde. De 
laatste dag van het oude zwembad was voorbehouden voor… 
honden! Dat bracht schepen van Sport en Dierenwelzijn Bart 
Lambrecht voor elkaar. Sindsdien zijn al heel wat zwembaden 
in Vlaanderen ons goede voorbeeld gevolgd.

Kattensterilisatie blijft belangrijk
Je kat laten steriliseren is een verplichting. Daarover  
sensibiliseert de gemeente via het infoblad, maar ook via de 
katmobiel op de Jaarmarkt of een rondreizende  
tentoonstelling ‘De Geknipte Kat’. Aartselaar vangt ook 
zwerfkatten op, geeft ze eten en laat ze steriliseren.

aartselaar@n-va.be www.n-va.be/aartselaar
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